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Abstract (en)
[origin: ES8203977A1] A molten bath consisting of a slag phase is maintained in an elongated horizontal reactor. The charge is fed into the reactor
on one side thereof onto the molten bath in a melting zone so as to maintain an oxidation potential which causes metallic lead and slag to be
formed. Reducing agent is introduced into the slag phase on the other side of the reactor in a reducing zone. To ensure that the bismuth contained
in the charge is collected in the smallest possible quantity of crude lead, such an oxidation potential is maintained in the molten bath in the melting
zone that the lead phase contains 0.05 to 2% by weight sulfur, the high-Bi primary lead which becomes available in that zone is separately tapped,
and the low-Bi secondary lead which becomes available in the reducing zone is also separately tapped.

Abstract (de)
In einem länglichen, liegenden Reaktor wird eine Schmelze aus einer Schlackenphase (3) und einer Bleiphase (5) aufrechtgehalten, die
Beschickung (1) auf einer Seite des Reaktors in eine Einschmelzzone (2) unter Einhaltung eines solchen Oxidationspotentials auf die Schmelze
chargiert, daß metallisches Blei und Schlacke entstehen, auf der anderen Seite des Reaktors werden in eine Reduktionszone (8) reduzierende
Stoffe in die Schlackenphase eingebracht. Zur Sammlung des Wismut-Vorlaufes in einer möglichst geringen Menge an Werkblei wird in der
Einschmelzzone das Oxidationspotential in der Schmelze so eingestellt, daß der Schwefelgehalt der Bleiphase 0,05 bis 2 Gew.-% beträgt, das in
dieser Zone anfallende Bi-reiche Primärblei separat abgezogen und das in der Reduktionszone anfallende Bi-arme Sekundärblei (10) ebenfalls
separat abgezogen.
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